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Jolanta Leczkowska wspólnie z mieszkańcami postanowili poprawić jakość drogi. (Justyna Napierała)

Mieli inicjatywę i to już nie pierwszy raz. Cztery lata temu postanowili poprawić 400-
metrowy odcinek drogi od trasy 719 do Benenardu. Teraz  zrobili to samo, informuje radna
Rady Gminy w Radziejowice Jolanta Leczkowska. Zrzucili się, każdy dał ile mógł,
maksymalnie dwieście złotych, w sumie wpłaciło 17 rodzin.

Radna zwróciła się o pozwolenie na roboty do sąsiedniej gminy Wiskitki, na której terenie znajduje
się uczęszczany przez nich szlak.

Z zebranych środków kupili 10 ton kruszywa, wyrównali drogę i dziś wygląda dobrze.

Chcą dokończenia fragmentu który był wykonywany dwa lata temu.

– Brakuje tyko 80 metrów – mówi Jolanta Leczkowska.



Do tego trzeba pilnie wytyczyć prawidłową drogę przez wieś, bo okazuje się, że mieszkańcy jeżdżą
po prywatnym terenie.

– Ta pani może w każdej chwili zamknąć nam dojazd, na razie tego nie robi ale traci cierpliwość,
trzeba tę sprawę uregulować – mówi radna.

Sama zabiega o to w gminie. Temat ten był poruszany na ostatniej sesji rady gminy.
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